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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

 
    

Výbor pro evropské záležitosti ZHMP  

ZÁPIS z 36. on-line jednání 

Výboru pro evropské záležitosti ZHMP konaného dne 13. 6. 2022 v 15:00 hod. 
 

 

   

Přítomní členové výboru:  Jiří Pospíšil, Martin Dlouhý, Tomáš Kalivoda, Marta Gellová, Jakob 
Hurrle, Tereza Nislerová 

                                                

Omluveni:  Petr Fifka, Vít Šimral, Jaromír Beránek, Jan Martínek, Radek Lacko 

 

Jednání řídil: Jiří Pospíšil, předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP. 

Jiří Pospíšil přivítal přítomné a zahájil jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP v 15:08 hod.  

Předseda výboru Jiří Pospíšil navrhuje ověřovatelkou zápisu paní Martu Gellovou.    

Hlasování: pro:  6 proti:   0 zdržel se:  0 

Ověřovatelkou zápisu byla zvolena Marta Gellová. 

Bod 1: Úvod 

Předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP Jiří Pospíšil přechází k programu on-line jednání, ke 
kterému nebyly vzneseny námitky. Předseda navrhuje hlasovat o programu v zaslané podobě. 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR 
3. Tisk R-43936 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR 

v roce 2022  
4. Tisk R-44156 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR 

v roce 2022  
5. Různé 

 

Hlasování o programu:  pro: 6   proti:   0 zdržel se:  0 

Program jednání byl schválen. 
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Bod 2: Informace o stavu čerpání finančních prostředků z Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

Předseda Pospíšil předává slovo řediteli odboru FON Karlu Andrlemu, který prezentuje aktuální stav 
čerpání programu. Ke konci května 2022 bylo v OP PPR vyhlášeno celkem 57 výzev s celkovou 
alokací přes 16,7 mld. Kč, což představuje téměř 183 % celkové alokace programu. V programu bylo 
přijato celkem 2304 žádostí o podporu s celkovou alokací přes 18,46 mld. Kč. Aktuální objem 
zasmluvněných prostředků činí 10,74 mld. Kč, což představuje přes 113 % celkové alokace. Díky 
postupující míře zasmluvněnosti alokace, dosavadnímu průběžnému čerpání prostředků i plnění 
dalších predikcí lze implementaci pražského operačního programu hodnotit jako úspěšnou a 
bezproblémovou.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil.  

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o stavu čerpání 
finančních prostředků z OP PPR. 

Hlasování:  pro:   6  proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
Bod 3: Tisk R-43936 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR 
v roce 2022  
 

Ředitel Andrle uvádí rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení schválených žádostí o platbu 
a úpravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2022 v souvislosti s přijetím odvodů za porušení rozpočtové 
kázně na straně městských částí. 

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 
za účelem financování projektů z OP PPR a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk.   

Hlasování:  pro: 6  proti:  0 zdržel se:  0 

 
Usnesení bylo schváleno. 
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Bod 4: Tisk R-44156 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v roce 

2022  

Ředitel Andrle uvádí rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení schválených žádostí o platbu 
a úpravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2022 v souvislosti s přijetím odvodů za porušení rozpočtové 
kázně na straně městských částí. 

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 
za účelem financování projektů z OP PPR a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk. 

Hlasování:  pro: 6 

  proti:  0 zdržel se:  0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Bod 5: Různé 
 
Jiří Pospíšil informuje členy Výboru pro evropské záležitosti ZHMP, že zářijové jednání bude 
posledním v tomto funkčním období, a navrhuje proto jednání s fyzickou účastí. K tomuto bodu není 
hlasováno. 

 
Jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo ukončeno 15:20 hod. 

Další on-line jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo stanoveno na 5. 9. 2022 od 15 hod. 

 

 

 

 

 

 
 
   
Ověřila: Marta Gellová, členka Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  
Zapsal: Karel Andrle, tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  

JUDr. Jiří Pospíšil  
předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
 


